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Verkavikens Samfällighetsförening 

                         Styrelsens Verksamhetsberättelse för år 2008. 
 

Gemensamhetsanläggningarna Björknäs Ga:4 och Björknäs Ga:5. 

Styrelsens sammansättning från och med den 2008-05-01: 

Ordförande Torbjörn Klang Arbetsledare Olle Olsson 
Vice ordf. Nils-Olof Sandström Hamnkapten Staffan Gustafson 
Sekreterare Nils-Olof Sandström Vice hamnkapten Magnus Forslund 
Kassör Ingrid Lyberg Suppleant Peter Gentele 
Ledamot Marian Liljekvist Suppleant Karin Danielsson 
Ledamot Annika Kirstein    

Funktionärer utanför styrelsen har varit: 
Vattenansvarig Ulf Sköldbring och Eldningsansvarig Lars Goldschmidt. 

Styrelsen har haft 3 protokollförda möten. 

 

Gemensamhetsanläggningen Björknäs Ga:4 

(Infartsväg och parkering till Verkavikens område resp. Sågbackens båtplatser.) 

Infartsvägen saltades i slutet av april eftersom det var mycket torrt och dammigt. I slutet 
av sommaren hyvlades infartsvägen och parkeringsplanen. Vid höststäddagen röjde vi sly 
längs infartsvägen och det blev riktigt bra. Eldningen av sly på parkeringsplan fick vänta 
till 30 oktober p.g.a. vädret. Askan blev avstädad efter några dagar och det blev mycket 
snyggt på parkeringsplanen.  

 

Gemensamhetsanläggningen Björknäs Ga:5 
(Tidigare Verkavikens Sportstugeförening inkl Båtsektionen) 

 

Sommarvattnet. 
Den 10:e och den 11:e april installerades den nya sommarvattenpumpen. Det var 
Företaget Pumphuset i Sollentuna som levererade och monterade pumpen. Den har 
fungerat hela sommaren. Vi har dessutom förbättrat insuget av vatten från Mälaren. 
Slangen ute i sjön sitter fast med dubbla ankare. Slangen har också tagits upp ur vattnet 
över vintern för att inte skadas av isen. Det nedre pumphuset har fått ny takpapp och 
väggarna har målats med falurödfärg. Förra året gjordes en upprustning av det övre 
pumphuset. Pumphuset förlängdes, ny takpapp och falurödfärg på väggarna.  
 
Hamnen. 

Båtiläggningen den 3 maj gick bra. Vi fick ett strålande väder. Solen sken och Mälarens 
vatten var spegelblankt. Vi jobbade på i ett lugnt tempo. Båtarna blev sjösatta. 
Badbryggorna blev monterade och klara att använda. Stranden blev städad. Det blev 
minst 100 skottkärror med vass som kärrades bort från stranden. Badhytten blev inoljad. 
Vi röjde också sly i hamnen. Båtbryggorna blev inoljade någon dag i förväg.  
 
Båtupptagningen, det var som vanligt bra uppslutning. Cirka 30 personer hade samlats 
för att tillsammans hjälpas åt att ta upp båtar och badbryggor. Vädret var ok trots att det 
var molnigt och sydvästlig vind. 
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Valborg. 

Verkavikens förening ordnar Valborgsmässofirandet och bjuder in Sågbackens 
medlemmar. Det hade kommit dåligt med regn de senaste veckorna så vi vattnade runt 
brasan. Vattenspridare fick gå hela kvällen vid brasan. Som vanligt samlades vi inför 
fackeltåget kl. 19.30. Det var ovanligt många barn men facklorna räckte till alla som ville 
bära en fackla. Barnen hade en vuxen vid sin sida. Det var tryggt och bra. Fackeltåget 
var vackert. Vi gick den vanliga slingan. Fackelbärarna samlades runt brasan och alla 
tände elden samtidigt. Elden värmde och sprakade. Vi delade ut sånghäften. Sången kom 
igång fint tack var Sebastian. I år fick vi även hjälp av festkommittén med sången. Efter 
sången tog Sebastian upp ett hurra för våren. Festkommittén stod beredd med korv med 
bröd. Det smakade gott. Vi tackar festkommittén för ett bra jobb. Det blev en 
minnesvärd valborgsmässoafton. 
 
Midsommar. 

Midsommar på ängen firades traditionsenligt med dans kring midsommarstången 
tillsammans med Sågbackens förening. Vi hade vackert väder. Sågbackens förening 
ordnar midsommarfesten och bjuder in Verkavikens föreningsmedlemmar. Vi tackar 
festkommittén i Sågbacken för ett trevligt midsommarfirande. 
 
Nya vägnamn. 

För att bl.a. Brandkåren och andra skall kunna hitta till rätt adress så behöver alla gator 
och vägar i kommunen vara unika. De nya vägnamnen har nu börjat användas. 
Upplands-Bro kommun har monterat nya vägskyltar. Backvägen blev Nyponrosvägen. 
Bergvägen blev Åkerbärsvägen. Alpvägen blev Björktoppsvägen. Verkavägen blev 
Verkaviksvägen. 
 
Vägen i backen. 

Det hade regnat över 100 mm på några dagar under vecka 32. Vägen i backen blev 
riktigt dålig. Styrelsen kontaktade Mats Crilén. Han skrapade vägen och diken och lade 
på en ny slityta. Mats fick också i uppdrag och bättra på fler av våra vägar men tiden 
räckte inte till så det får bli vid ett senare tillfälle. 
 
Nya elmätare. 

I början av året fick vi nya elmätare för fjärravläsning. Det går nu att avläsa 
elmätarställningen på Internet.   
 
Kommande VA-ledning. 

Ett pumphus för VA-ledningarna har byggts vid infartsvägen och man har märkt ut var 
ledningarna till Smidö kommer att ligga. Strax utanför vårt område. 
 
Arbetsgruppen har varit i kontakt med Upplands-Bro kommun, 
Samhällsbyggnadsförvaltningen. Arbetet med ledningarna till Smidö rullar på. Man vill 
arbeta i etapper och ser en eventuell kommande anslutning av Verkaviken och 
Sågbacken som ett projekt som ligger 2-5 år fram i tiden. Kommunen har beslutat sig för 
att göra en detaljplan för hela området och det kommer att ta ett par år att genomföra. 
Arbetsgruppen har skickat en skrivelse till Upplands-Bro kommun för att få veta mer om 
hur en kommande anslutning till Verkaviken. 
 
Mer information och bilder från år 2008 finns på hemsidan. http://www.verkaviken.se 

 
2009-01-12/Styrelsen genom Nils-Olof Sandström. 


